
Zápisnica č.4/2024 

Z 4. zasadnutia OZ v Laskári konaného dňa 14.10.2024 
 

Prítomní podľa prezenčnej listiny 
 
Program: 

 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu a určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Správa o výsledkoch kontroly z kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za 2. štvrťrok 2024 

6. Správa komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov k 

majetkovému priznaniu starostu obce za rok 2023.  

7. Informácia o podanej žiadosti v rámci Programu obnovy dediny POD 2024 z Environmentálneho 

fondu  SR 

8. Rôzne 

9. Diskusia 

10.  Návrh na uznesenie  

11. Záver 

 

K b.1 Otvorenie 

          Prítomných privítala a zasadnutie otvorila starostka p. Janíková. 

K b. 2 Schválenie programu a určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

         Starostka prečítala program zasadnutia. Za zapisovateľa navrhla A. Bibzovú za 

overovateľa zápisnice A Bracke, B. Šeba. Jednohlasne bol tento návrh schválený.  

K b.3  Voľba návrhovej komisie 

         Do návrhovej komisie starostka navrhla A. Bracke, A. Bibzovú, B.Šeba. Návrh bol 

jednohlasne schválený. 

K b.4 Kontrola plnenia uznesení  

Starostka obce skonštatovala, že sa prijaté uznesenia splnili alebo sa priebežne plnia.  

Na základe požiadaviek od občanov bolo v obci Laskár zrealizovaná rekonštrukcia obecného 

rozhlasu výmenou všetkých reproduktorov a kabeláže v určitom úseku v obci.  

Ďalej bolo v obci Laskár zrekonštruované verejné osvetlenie výmenou 10 ks LED osvetlenia, 

v obci Valentová bola vykonaná výmena svietidiel ešte min. rok.  

V súvislosti s novým rozhlasom zavádzame systém zvonenia „umieračika“, keďže  na základe 

inzercie na web stránke obce nikto z občanov obce neprejavil záujem naučiť sa zvoniť. 

Zvonenie bude realizované  obecným rozhlasom cez USB kľúč, na ktorý nám zvonenia nahral 

p. farár Vladimír Paleník zo Socoviec. Poslanci kontrolu uznesení vzali na vedomie.  

 

K b. 5 Správa o výsledkoch kontroly z kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za 2. 

štvrťrok 2024 
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Starostka k tomuto bodu vyzvala p. kontrolórku Ing. S. Hidegovú, ktorá predložila svoje 

vykonané kontroly na základe účtovných podkladov z obdobia 2.Q 2024 Poslanci správu 

o následnej kontrole vzali na vedomie. 

 

K b. 6 Správa komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov k majetkovému priznaniu starostu obce za rok 2023.  

Správu komisie predložila poslankyňa A. Bibzová ako  predseda komisie vo verejnom 

záujme. Oboznámila poslancov o výsledku kontroly majetkového priznania starostky L. 

Janíkovej  za rok 2023, a konštatovala, že boli splnené všetky náležitosti dané zákonom. 

Poslanci vzali správu na vedomie.  

 

K b.7  Informácia o podanej žiadosti v rámci Programu obnovy dediny POD 2024 

z Environmentálneho fondu  SR 

Starostka prítomných informovala, že už odovzdala žiadosť o dotáciu vo výške 8 tis.€ na 

Revitalizáciu brezového hájika cez Enviromentálny fond -  program obnovy dediny POD 

2024. Vysvetlila prítomným, že príprava žiadosti  s materiálom so všetkými požadovanými 

prílohami a podkladmi podrobnej štúdie, boli pripravované cca od marca t.r. v spolupráci 

s Ing. Marekom Sadovským zamestnancom Správy Národného parku Veľká Fatra v Martine, 

ktorý vypracoval podrobný posudok k zdravotnému stavu všetkých drevín rastúcich v hájiku. 

Niekoľko krát boli absolvované stretnutia starostky s p. Sadovským priamo na mieste.  Dňa 

26. 09. 2024 sa uskutočnilo ústne pojednávanie spojené s miestnou ohliadkou , kde osobne 

prišli 2 subjekty z 3 z rôznych občianskych združení, ktorí sa nám prihlásili do konania, 

ktorých pripomienky k výrubu  31briez a krov, boli zapísané do zápisnice. Obec ich bude 

povinná dodržať spolu s  ostatnými podmienkami rozhodnutia OÚ MT odb. starostlivosti 

o životné prostredie. Poslanci informáciu zobrali na vedomie. 

K b.8 Rôzne  
Starostka ako prvé v tomto bode vyzdvihla účasť na brigáde, ktorá prebehla ešte na jar t.r., 

kedy bol vyhotovený a osadený  nový hlavný kríž na cintoríne v Laskári, pretože ten pôvodný 

doslúžil. Na výrobe nového kríža sa podieľali bratia D.a Milan Janíkovci a obaja M. 

Bukovskí. Bratia Janíkovci boli za  prácu na výrobe nového kríža odmenení 2 kmeňmi  

z výrubu drevín a to jaseň a agát a rod. Bukovským sa odpustil nájom za prenájom kultúrnej 

sály pri príležitosti karu. Vďaka patrí aj členom DHZ, ktorí v tej istý deň vyčistili 

protipožiarnu nádrž /Ing. M.Pinčiar, A. Hanková, občan J. Hanko/. Zo strany brigádnikov bol 

vznesený návrh na vysvätenie nového kríža. Táto požiadavka bola prednesená kňazom oboch 

cirkví evanj. i katol. v našej farnosti a je na ich vzájomnej dohode.  

    

Ďalej: Starostka informovala o započatí akcie sadenia stromov v cintoríne vo Valentovej. Do 

30. 11. 2024 musíme minúť fin. prostriedky, ktoré boli poskytnuté v rámci dotácie ŽSK . 

V zmysle výrubového rozhodnutia OÚ MT odb. ŽP  máme vysadiť 10 ks stromov. 

V právoplatnom rozhodnutí  máme na výber javor mliečny, javor horský alebo lipu. Š. Jonek 

v rámci aktivačných prác vykopal  jamy pre budúcu výsadbu. Je potrebné stanoviť termín 

brigády aj na výsadbu 42 ks kríkov na cintorín v Laskári. Poslanci informáciu vzali na 

vedomie.  
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Ďalej: Stav potoka v obci Laskár. Obec v tejto veci urobila, čo bolo v jej silách. Za účasti 

zamestnancov SPV š.p. Ružomberok - vedenia úseku Povodia Váhu bola po vyvrátení 

stromov na pozemku p. Dariny  Karamánovej a jej sestry Anny Duchajovej, vykonaná 1. 

ohliadka, aby sa zistil stav toku potoka, keďže voda prestala natekať do obecnej  

protipožiarnej nádrže. Po kontrole bolo zamestancom SPV konštatované, že vlastník pozemku 

bude musieť urobiť opatrenia, aby sa koreňový koláč drevín vrátil do stavu, aby sa tok vrátil  

do pôvodného koryta. Po tejto realizácii prídu skontrolovať stav.  

Dňa 24.10. čiže v čase nášho OZ bol na obec doručený email od vedenia Povodia Váhu 

v tomto znení, citujem: „ Na základe obhliadky na Laskarskom potoku vykonanej dňa 24.10. 

2024 konštatujeme, že po odstránení spadnutých smrekov sa koreňový systém stromov vrátil 

späť na pravý breh vodného toku. Voda preteká v koryte v dostatočnom objeme. Navrhujeme 

v mieste, ktoré sme určili za účasti pani starostky, navezenie kameňa, ílovitej zeminy, čo by 

znížilo presakovanie vody mimo koryto. Práce vykonáme podľa kapacitných možností.“ 

Koniec citácie 

Poslanci informáciu vzali na vedomie. 

 

Ďalej:  Diskutovalo sa na tému tohoročného Mikuláša. Poslanci schválili kúpu sladkostí, 

ovocia do balíčkov ako každý rok a rozdať ich rodičom detí.  

 

Ďalej : Poslanci schválili v rámci mesiaca úcty k starším prispieť k tohoročným Vianociam peňažným 

darčekom v hodnote 20€  každému seniorovi, ktorý je na riadnom dôchodku . 

 

V rámci diskusie boli prebraté všetky body v rôznom.  

Na záver bol prečítaný a schválený návrh na uznesenie. Starostka poďakovala prítomným 

z účast a zasadanie ukončila.    

  

 

 

Zapísala: Andrea Bibzová  

 

 

Overovatelia zápisnice: Ing. Andrea Bracke 

 

                                       Branislav Šebo  

 


